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KLASA: 0n4'i/20-01102
URBROJ: 2103-78-21-04
Bj elovar, 08.listopada 2021. godine

Mj esto odrZavanj a sjednice:
Datum sjednice:
Nazodni dlanovi Upravnog vijeia

ZAPISNIK
S 2. SJEDNICE

UPRAVNOG VIJECA

Bjelovar, Petra Preradovi6a 4/l
08.listopada 2021. godine
Kristijan Kalamiza, Danica Cetin Pajer, Sini5a Kovadic i Irena
Brezak Fijala
Slobodanka Calic, ravnateljica ,

Verica Pavlekovic , zapisnidar
SnjeZana Bogovic Bradvica, voditeljica Odjela za strateSko
planiranj e

Kristijan Kalamiza

Ostale nazodne osobe

Sjednici predsjedava

PredloZeni dnevni red:
l. Usvaj anj e dnevnog reda

2. Usvaj anje zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vij eca

3. IzvjeSce o radu Javne ustanove Razvoj ne agencije Bjelovarsko-bilogorske iupanije u

proteklom razdoblju
4. Osnivadki akti(Pravilnik o unutarnjem ustroj stvu i sistematizaciji radnih mjesta Javne

ustanove Razvoj ne agencije Bjelovarsko-bilogorske Zupanije s organigramom)

5. Financijski imjeitaji(2019,2020 teod0l.sijednjado30 lipnja 2021. godine)

6. Plan rada za 2021. godinu.

7. Informacije o poslovanju do 30. svibnja 2021. godine.

8. Podaci o projektu,,Tu smo za vas" faza 2

9. Razno.

Adr)
Predsjednik Upravnog vijeca stavlja predloZeni dnevni red na glasanje koji je nadopunjen.

- pod todkom 5. dnevnog reda Irena Brezak Fijala izrosi financij ski izvj e5taj za razdoblje
Lsijednja do 30. rujna 2021. godine. te prvi Rebalans za 2021.



Slobodankaealii,ravnateljicapredlaiedaseuvrstiudnevniredOdlukaorazrje5enjuduZnosti'
ravnatelja i imenovanju vrSitelja duZnosti Javne ustanove Razvoj ne agencije Bjelovarsko-
bilogorske Zupanije te Odluku o stavlj anj u izvan snage Odluku kojom se osobno vozilo Opel
Astra dodj eljuje radnici Slobodanki ealic na cjelodnevnu upotrebu.

Slobodanka ealii, ravnateljica izvijestila je dlanove Upravnog vij eca da u dogovoru sa Zupanom daje

ostavku na mjesto ravnatelja Javne ustanove Razvojne agencij e Bj elovarsko-bilogorske iupanije i

vraca se raditi na mjesto voditelja Odjela za pripremu projekata, a novi vrsitelj duznosti ravnatelja je
Snjei:ana Bogovii Bradvica dosada5nja voditeljica Odjela za strate5ko planiranje na godinu dana.

Odluke su pripremljene na uvid i potpis od strane predsjednika Upravnog vijeca kao i Odluka koj om
se stavlja izvan snage Odluka o sluZbenom vozilu.
Odluke stupaju na snagu danom donoienja.

dlanovi Upravnog vij eca upoznati su sa ostavkom Filipa Vusiia zamjenika ravnatelj a diji je raskid

ugovora potpisan i od strane Zupana.

Predsjednik Upravnog vijeia stavlja dnevni red na glasanje te je isti usvojen

Ad2)
Zapisnik sa 1. sjednice Upravnog vije6a jednoglasno nije usvojen s obrazloienjem da nije detaljan i

da se pro5iri.

Ad3)

Slobodanka ealii, ravnateljica izvijestilaje dlanove Upravnog vijeia o radu Javne ustanove Razvojne

agencije Bjelovarske-Zupanij e za proteklo razdoblje:

- izvr5ena je preraspodjela Tehnidke pomoci u smislu da je vjeZbenik Jan Beljak uvr5ten u
Tehnidku pomoi,

- ZNS l2 je odobren i sredstva se odekuju ovih dana,

- u pripremi je ZNS 13,

- za Opcu bolnicu Bjelovar njihova dva projekta dnevne bolnice objedinjeni hitni prij em (DB

OHP) napravljena je preraspodjela sredstava, aneks ugovora broj 13, u pripremi je aneks

ugovora brq 14 i priprema se ZNS 19,

- 3 proj ekta su administrativno odobrena zajadanje STEM vje5tine,

- priprema se Javna nabava (JN) za Opcu bolnicu Bjelovar,
- Javna nabava (JN) za Opcinu Zrinski Topolovac za kupovinu jednog stroj a,

- napravljeno je 7 projekata u okviru mj ere 7.4.1. u koji su ukljudeni druSweni dom Sirad,

druSweni dom Hercegovac, druStveni dom Nova Rada, RoviSie(trZnica),Velika Pisanica (vrti6),

Veliko Trojstvo (Kultumi centar), i Zrinski Topolovac (vrtii) sve u iznosu od 32.948.932,13

kuna.

- napravljen je jedan projektni prijedlog za izvannastavne aktivnosti za Ministarswo znanosti i

obrazovanja za IV OS Bjelovar,



SAFU (sredi5nja agencija za financiranje i ugovaranje) uputilaje poziv za kolegij regionalnih
koordinatora koj i je vezan za nove zad.ace koje raspodj elj uj e Ministarswo regionalnog razvoj a

U sklopu toga radit 6e se i sistematizacija sa naznakom ne prij e od I I mjeseca 2022. godine i

samim time trebat ce se olormiti novi odjel koji ce biti provedbeno tijelo. Vezano uz tu temu
SnjeZana Bogovii Bradvica, voditeljica Odjela za strate5ko planiranje pratila je i radionicu
gdje istiie da osobe koje ie raditi u novom Odjelu moraju znati osnove CBA analize (analiza

koristi i troSkova), osnove vezane uz drZavne potpore i upoznate sa podrudjem gradevine
(zemljo struknrrne projekte),

u Odjelu za strateiko planiranje radi se deset provedbenih programa, Razvoj ni sporazum,

odrZana je l. sjednica Partnerskog vijeca vezana za Plan razvqa Bj elovarsko-bilogorske
Zupanije,

sudjelovalo se na,,Dani regionalnoga ramqai EU fondova - Nove prilike" u Opatiji,
pripremio se Rebalans,

pripremljen je izvj e5taj za Fond za sufinanciranje odnosno za Ministarswo regionalnog razvoj a

za Opcu bolnicu Bjelovar, OS Cazma, OS Ivanska, OS Roviice, OS Dautan i OS Nova Rada,

imali smo dva novinarska upita jedan vezan za suradnju sa Op6inom Stefanje, a drugi za

Razvojni sporazum sa dime je upoznat i Zupan.

Ad4)
Danica Cetin Pajer, dlanica Upravnog vijeia na proSloj sjednici ukazalaje na nepravilnosti u podacima

vezanim za organigram i Pravilnik o unutarnjem ustroj stvu i sistematizaciji radnih mjesta Javne

ustanove Razvoj ne agencije Bjelovarsko-bilogorske Zupanij e te je iste Slobodanka Calic, ravnateljica
korigirala.
Kod prvog pisanja sistematizacije 2O18. godine nije bilo predvideno radno mjesto administrativnog
referenta Sto je izmjenjeno a djelatnik je zaposlen godinu dana kasnije. Sljedeca sistematizacija je
vezana uz uskladivanje koeficijenta place sa Zupanijom. Do jedne promjene sistematizacije je doSlo

zbog vjeZbenika koji je zaposlen kao viSi strudni suradnik u Odjelu za opie i pravne poslove na godinu
dana, te promjena gdje se traiila izmjena broja izvrSitelja kao i izmjena sistematizacije kod uvjeta za

mj esto ravnatelja gdje nije bilo navedeno da se traZi osoba sa iskustvom u pripremi, provedbi EU
projekata.

SnjeZana Bogovic Bradvica, voditetjica Odjela za strate5ko planiranje nadovezala se na tu temu da

prilikom pisanja slijede6e sistematizacije treba imati u vidu da se ne planira isti broj za sve Odjele s

obzirom daje i obim poslova razliditi.

ZNS-ovi vezani uz Opiu bolnicu Bjelovar predodeni su dlanovima Upravnog vijeca i u pisanom obliku.
Za promidibu i vidljivost kao i informativne usluge dlanovima Upravnog vijeca su predodene

analitidke kartice koje su traZili na uvid na pro5loj sjednici.

Na tu temu SnjeZana Bogovic Bradvica, voditeljica odjela za strateSko planiranje predloZilaje izmjene

web stranice, pobolj5anje kao ivi5e unosa podataka i objava na na5im stranicama te viSe pruZanja

informacija o radu Javne ustanove Razvojne agencije Bj elovarsko-bilogorske Zupanije.

Predsjednik Upravnog vijeia stavlja todku na glasanje teje ista usvojena.



Danica Cetin Paj er, dlanica Upravnog vije6a iznesla je prijedlog o bolj oj suradnj i Ustanove kao

regionalnog koordinatora sa ostalim lokalnim razvoj nim agencijama u Zupaniji kao i stavljanje njihovih
objava na na5e stranice i praienje njihovog rada, odnosno izmjena podataka i informacij a sa dime su

se sloZili i ostali dlanovi upravnog vijeca.

Materij ali vezani za Euro Consulting d.o.o . koji se financira iz Tehnidke pomoci takoder su predodeni

dlanovima Upravnog vijeia na uvid.

Ad s)
Irena Brezak Fijala, voditeljica Odjela za opie i pravne poslove upoznalaje dlanove Upravnog vij eca

sa financijskim izvjeitaj em za razdoblle od l.sijednja do 3O.rujna 2021. godine gdje su prihodi

poslovanja 2.512.052 kuna dok su rashodi poslovanja 2.396.781 kuna, a vi5ak prihodaje u iznosu od

99.951 kuna.

Prihodi i rashodi prikazani su po kontima gdje nema znadajnijih odstupanja u odnosu na redovno

poslovanje .Dogovoreno je da se Upravnom vijeiu na sjednicama prikaZe financijski izvjeStaj prij e

predaje u FINU ukolikoje to mogude s obzirom na datume rokova i odrZavanj a sjednica napomenuo
je SiniSa Kovadic, dlan Upravnog vijeia.
Danica Cetin Pajer traZilaje poja5nj enje vezano uz radun na kontu 323 5 zakupnine i najamnine u iznosu

od 87,670 kuna Sto je Irena Brezak Fijala pojasnila da to obuhvaca naj am prostora" zakup uredaj a

Canon za print te cloud od T-coma.

Za Rebalans Bjelovarsko- bilogorska Zupanija je owarala novi ustroj koji krece od 23.rujna 2021.

godine i u kojem se nalaze po dva plana prihoda i rashoda .Promjene su na nadinu plaianja prihoda i
rashoda u proradunskim stavkama.

Zupanija nam je uzela 400.000 kuna pa tako sada umjesto 1.500,000,00 kuna Javna ustanova Razvoj ne

agencije Bj elovarsko-bilogorske Zupanije ima na raspolaganju 1.100.000,00 kuna a samim time i
prilagodeni su tro5kovi.

Stavljena je nova stavka u Rebalans konto 5l I donacije u iznosu 59.443,00 kuna vezana uz donaciju

auta iz Regionalne razvoj ne agencije Bjelovarsko-bilogorske Zupanije.

Rebalans se radi u skladu sa Zupanij om i sada se deka Zupanijska skupStina da se nastavi sa radom

prema novom ustroj stvu. U tom periodu se ne obavlja placanje, knjiZenje raduna.

Predsjednik Upravnog vijeca stavlj a todku na glasanje te je ista usvojena

2. sjednica Upravnog vije6a Javne ustanove Razvojne agencije Bjelovarsko-bilogorske iupanije
je prekinuta u 16 i l5 sati sa dogovorenim nastavkom l2.listopada 2021. godine sa poietkom u

l5 sati.

Zapisnidar

Verica Pavlekovii
Predsjedn ravn eca
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Kristijan Kalamiza,, predsjednik Upravnog vijeta otvara nastavak 2. sjednice Upravnog vijeta
l2.listopada 2021. godine sa poietkom u l5 sati sa slijededom totkom dnevnog reda Plan rada za

2021. godinu.

Ad6)
Na prijedlog Danice Cetin Pajer, dlanice Upravnog vijeia nadopunjen je Plan rada za 2021 . godinu sa

tablicom potencijalnih projekata. U suradnji sa SnjeZanom Bogovii Bradvica dodani su proj ekti

uvrSteni u Razvoj ni sporazum, projekti za kojeje planirano raspisivanje natj edaja slijedece godine te

projekti koji 6e ici kroz Nacionalni plan otpornosti i oporavka.

S obzirom da j e ovaj plan rada za202l . godinu bio predoden Upravnom vij e6u u oZuj ku mj esecu 202 I .

godine doraden je samo u dijelu sa tablicom prijedloga projekata.

Danica Cetin Pajer izneslaje prijedlog da se uz Financij ski plan za 2022 i Projekcij u za 2023 i 2024

prilaZe Ptan rada za narednu godinu i da bude ubudude to praksa.

Sto se tide zakona Plan rada mora biti sa Financijskim planom istaknula je Irena Brezak Fijala,

voditeljica Odjela za opce i pravne poslove.

Slobodanka ialiije istakla da se sukladno tome mora izmijeniti i odredba Statuta koja kaie da se Plan

rada predlaZe u oZuj ku Upravnom Vije6u.

Na temu Statuta" Danica Cetin Pajer se nadovezuje da prema njegovim odredbama Upravno vije6e se

sastajejednom mjesedno i postavlj a pitanje da li je potrebno odrZavanj e sjednica svaki mj esec ili da se

u Statr:t unese promjena o tromjesednom ili po potrebi odrZavanju sjednica. Takoder napominje da nije
navedena odredba o razrjeSenju ravnatelja vei samo imenovanje te traZi da se u tom dijelu napravi

promjena.

AD7)
Slobodanka iali6 je pro5irila Informacije o poslovanju do 31. kolovoza 2021. godine s obzirom daje
htjela obuhvatiti razdoblje do kada se ovdje nalazi i do kada su u meiluvremenu djelatnici odradili svoje

poslove.

Na l. sjednici Upravnog v1eta zatraieno je da se u Informacij e o poslovanju unesu podaci kao Sto su

vrijeme provedbe proj ekata, tablice projekata razvrstane prema pripremi i provedbi za 2019,2020 i
2021. godinu, da se naznade djelatnici koji su zaduZeni za odredene proj ekte 5to je i udinjeno.

Napomenaje da za 2019.godinu nisu pronaileni svi podaci, Sto su prihvatili dlanovi Upravnog vije6a.

Ad8)
Za projekat,,Tu smo zaYas" faza 2 na l. sjednici Upravnog vij eca traZen je ugovor teje isti predoden

Upravnom vijecu putem maila, kao i svi ZNS-a.

Ugovorena vrijednost projekta je 14.765.373,56 kuna, do sada je odobren iznos od 4 301 587,83 i
prema proj ektu Javna ustanova Razvoj ne agencije Bj elovarsko-bilogorske Zupanije dobilaje povrat u

iznosu od 3.656.349,53 kuna.

Prema projektu predvidenoje zapoSljavanje joS sedam djelatnika.

SAFU je najavio kontrolu proj ekta u kojoj traZe informativno-edukativnu aktivnost onJine da poprate

sam nadin rada kao i terensku kontrolu u kojoj su ukljudeni izvje5taji, potpisne liste sa edukacija,

certifikati.



Stobodanka ialii upoznaje dlanove Upravnog vijeia da je u naj avi za 2O24. godinu nova Tehnidka
pomo6. Kroz nju nam je omoguceno 100% financiranja plada iz projekt4 ali sa napomenom da postoj e

situacije koje se ne mogu pravdati kroz projekat pa da se unaprijed planira zapo5ljavanje djelatnika na

troiak proraduna. Toje vaZno zbog izrade novog proraduna.

Danica Cetin Pajer, dlanica Upravnog vijeca napominje da s obzirom da ide ITU mehanizam
(Integrirana teritorij alna ulaganja) i daje potrebna osoba iz podrudja grailevine koja bi vriila kontrolu
gratlevinskih projekata ona treba biti u Tehnidkoj pomo6i s obzirom da su visoko pla6eni a drugu

osobu staviti u proradun kada docle do zapo5lj avanj a novih djelatnika sa dime su se sloZili i ostali

dlanovi Upravnog vijeia.

AD9) Razno.

Kristijan Kalamiza, predsjednik Upravnog vij eca postavlja pitanje Ireni Brezak Fijali, voditeljici
Odjela za opce i pravne poslove o nj enom imenovanju u Upravno vijeie s obzirom da nigdje nema

zapisa o tome u prija5njim zapisnicima niti drugih dokumenata kao i to da su do Upravnog vijeia dolle
informacije o negodovanju pojedinih djelatnika Ustanove u vezi sa njenim postavlj anj em u vijeie.
Upravno vijece zanima da li postoji kakva procedura o izglasavanju predstavnika djelatnika.

Irena Brezak Fijala daje komentar da se ona nije sama izabrala vet djelatnici Ustanove. Prij e nje

predstavnik djetatnika je bila Slobodanka Calic a njenim imenovanjem za ravnatelj icu ona postaje

dlanica Upravnog vij eca i traLi da Stobodanka Calic da poja5njenje. Formalnog izbora na nadin kako

propisuj e Zakor o radu nije bilo, vei su ostali djelatnici predloZili Irenu Brezak Fijatu da bude dlan

radnidkog vije6a jer je u to vrijeme bila zaposlena na radnom mjestu viSeg strudnog suradnika a

obavljalaje poslove i danainjeg voditelja financija i smatrali su daje korektno da ona dobije tu naknadu

kao dlan Upravnog vijeia. Dakle, nije bilo predlaganja kandidata, tajnog glasovanja pojaSnjava

Slobodanka e alii.
Na prijedlog Kristij ana Kalamize, predsjednika Upravnog vijeia treba se obaviti formalnost
imenovanja.

Prema proceduri Zakona o radu treiina djelatnika Ustanove mora dati prijedlog da se kolegica razrij eSi

sa mj esta ilana i da se provedu izbori pojasnila je Slobodanka ialii i to do nove sjednice Upravnog

vijeia.
Danica Cetin Pajer iznosi dinjenicu da se to moralo obaviti prij e saziva novog Upravnog vijeia.
Irena Brezak Fijala iznosi da ona sa tim dijelom nema niSta, dakle mora se prvo razrije5iti i ponovo

napraviti izbor da bude sve kako treba.

Danica Cetin Pajer istide da su dvije opcije za rje5avanje ove situacije koja ih je zatekla s obzirom da

su odekivali daje taj dio odraden prij e novog saziva i to da Irena Brezak Fijala mora dati sama ostavku

ili zaposlenici moraju pisati zahtj ev prema vriiteljici duZnosti ravnatelja koja ce je razrij eSiti sa toga

mjesta i provesti nove izbore za dlana Upravnog vijeia u trajanj u od ietiri godine sa dime se slaZu i
ostali dlanovi kao i sama Irena Brezak Fijala.

Danica Cetin Pajer i Kristijan Kalamiza pregledali su prijaSnje zapisnike sa sjednica Upravnog vijeca

te iznose prijedloge za daljnje poboljSanje zapisnika. Navode da dosada5nji nisu detaljni, nisu ovjereni

od strane predsjednika Upravnog vije6a, u informaciji o zapo5ljavanjima nisu navedeni podaci za koje

radno mjesto se provodi natjedaj, koliko je bilo prijava, koji broj je udovoljavao natj edaj u, da ti je

provedeno testiranje, u kojem obliku (pismeno-usmeno) te tko su izabrani kandidati.



Danica Cetin Pajer postavlja pitanje i traZi poja5njenje o udruzi Impress, obzirom da Ustanova ne moZe

i ne smije raditi za udruge a je ipak radila projekte ,,Kulturnjak" i Savjetovali5te za zrtve nasilja u
obitelji za tu udrugu. Slobodanka ealic pojaSnjava da svaki put kadaje u pitanju bila udruga i proj ekat

vezan za udruge traZila je odobrenje Zupana. Isto tako navodi da su to projekti na kojima su udili i
vjeZbali novi zaposlenici.

Pod razno postavtja se i pitanje Skolovanja Slobodanke eatii i SnjeZane Bogovii Bradvica konkretno

ptaianje kao i to da u Odluci nisu navedeni iznosi. Slobodanka ealic odgovara daje iznos 40.500,00

kuna. Prva rata nije plaiena iz proraduna Zupanij e niti Ustanove vec od strane Medunarodnog instituta
poduzetniStva diji je dlan Ustanova. SnjeZana Bogovii Bradvica je drugu ratu sama platila, a isto tako

ce i Slobodanka ialic Sto 6e biti evidentirano izjavom ili Odlukom o stavlj anju van snage prijaSnje

Odluke o Skolovanju.

Slobodanka eali6 upoznala je dlanove Upravnog vijeia da je Ustanova dobila poziv za Zupanij sku

skup5tinu l5.listopada 2021. godine gdje ie biti tema lzvjei6e o radu za 2020. godinu.
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